
ACTA  DEL   CONSELL  TERRITORIAL  ORDINARI  DE  VIA
EUROPA – LA LLÀNTIA 

Número sessió: 26

Caràcter: ordinari

Data:  1 d’octubre 2024

Hora: 19.00 h

Lloc: C. Galícia 53

Hi assisteixen: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

AAVV La Llàntia (President J.A.) Vocal

AAVV La Llàntia (Ll.R.) Vocal

AV Via Europa  (Presidenta M.R.) Vocal

AV Via Europa (B.A.) Vocal

M.B.G. (Ciutadana a titol individual) Vocal

M.V. (Enlleura’t) Vocal

M.B.L. (Assoc.Diables de la Llàntia) Vocal

Grup Municipal ECPM-ECG Vocal

Marta Moya Molina Presidenta

Elena Carrasco Lopez Secretària

S’excusen:

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell

Grup Municipal ERC-MES-AM Vocal

Grup Municipal PP Vocal

Grup Municipal VOX Vocal
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També assisteixen:
Elizabet Ruiz Moreno Regidora  delegada  espai  públic  i

equipaments municipals.

Beatriz Delgado Castro Regidora delegada d’Educació, 
Formació Professional i Universitat.

Gloria Brusati Directora Serveis Urbans

Laia de Balanzó Cap  de  Servei  Oficina  de  Civísme  i
Convivència i Benestar animal

També assisteixen 2 persones més com a oients

Ordre del dia:

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de la darrera acta del consell ordinari del dia 30 d’abril
del 2024

2. Projecte d’obres Escola Bressol la Llàntia

3. Obres de renovació de la gossera

4. Oficina d’Informació i orientació en ocupacions

5. Presentació projecte Barça Activa’t

6. Respostes a diverses incidències plantejades pels veïns i veïnes

7. Precs i preguntes

.........................................................................................................................................................................

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de la darrera acta del consell ordinari del dia 30 d’abril
del 2024.  

            Queda aprovada l’acta.

2. Projecte d’obres Escola Bressol la Llàntia. 

La regidora Beatriz Delgado explica  les obres a l’escola Bressol de la Llàntia. Forma
part dels centres que tindran una actuació del Re-Natura i serà centre de referència  per la
cura dels nadons. S’ha previst  l’aïllament de l’edifici  que permetrà un 45% d’estalvi
energètic. S’adjunta la presentació. 

3. Obres de renovació del Centre d’Acollida d’Animals de Companyia. 

La regidora Elizabet Ruiz explica les obres que es faran i com serà el nou centre: amb
aïllament acústic, sala de cures, espais pels gossos i espai pels gats més espais comuns,
per les visites i pel voluntariat. S’adjunta document. 
  

4. Oficina d’Informació i orientació en ocupacions.

Cap de Servei Oficina de Civísme i Convivència i Benestar animal explica les funcions i
serveis  que  te  la  oficina  d’Atenció  i  intervencions  en  ocupacions.  Disposarà
d’assessorament  jurídic  per  a  les  comunitats  de  veïnes,  relacionades  amb  temes  de
delinqüència, prevenció i seguretat. Es pot demanar cita prèvia per a fer les consultes.
S’ofereix orientació de com actuar. S’adjunta la presentació.   
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5. Presentació projecte Barça Activa’t

El  representant  d’Enlleura’t  explica  el  projecte  Barça  Activa’t.  És  una  activitat
extraescolar  adreçada  a joves de 12 a  16 anys que  no poden  accedir  a  una activitat
esportiva  reglada.  Tenen  accés  a  entrenament  multiesportiu,  suport  educatiu  i
s’incorporen a l’acció comunitària a través de les entitats dels barris que participen, en
aquest cas la zona Nord. Disposen de 30 places, es vol impulsar que una part del grup
sigui femení.  S’adjunta cartell.

6. Respostes a diverses incidències plantejades pels veïns i veïnes. 

Recorregut del Bus. Assisteix la Directora de Serveis Urbans. Explica que es volen fer
canvis en la ruta del 5. Està prevista la nova licitació pel període 2025-2030 i serà un nou
model de contracte.

Es van fer dues reunions amb entitats veïnals de la ciutat i col·lectius.

La ruta proposada pel 5 enllaça el Cap de la Ronda Prim i l’Hospital. El recorregut també
s’amplia a la zona d’Iveco-Pegaso per enllaçar-la amb el centre de la ciutat.

S’està treballant amb la Generalitat per a modificar també el recorregut dels autobusos
interurbans

Es vol fer una prova a veure com funciona i quin és l’impacte real.

La presidenta de l’AV de Via Europa diu que s’està prioritzant la zona d’Iveco-Pegaso
per al  futur,  però  el  recorregut  actual  funciona  i  s’han de tenir  en  compte els  veïns
actuals. El canvi afecta a les persones grans i als infants que van a les escoles del centre i
han d’anar a la parada de Rda. Prim enlloc de les Tereses.

La  Directora  de  Serveis  Urbans  explica  que  es  revisarà  la  prova  pilot  per  veure  si
funciona o no i valorar  com queda el  servei.  S’ofereix  la possibilitat a  l’AV de Via
Europa de fer una reunió per parlar del disseny del recorregut i s’acorda fer-la.

7. Precs i preguntes

Les incidències del Consell passat s’han respost i es plantegen les noves, ens passen una
llista per tal de gestionar-les a través de la Bústia Ciutadana.

Peticions i compromisos:
1 S’acorda fer una reunió quan estiguin acabades les obres de la gossera per a conèixer el Pla

d’usos

2 S’acorda que es revisarà la prova pilot dels Autobusos i es farà una reunió amb l’AV de Via
Europa 

3 Es passen les incidències per passar-les a l’aplicatiu de la Bústia Ciutadana

S’acaba la sessió a les 21 hores. Mataró, 1 d’octubre del 2024

Presidenta                  Secretària 

Marta Moya Molina            Elena Carrasco López
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